
Referat af generalforsamling afholdt 29. september 2022 på Mou Hotel 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent 
Tommy Jensen blev valgt 

2. Beretning 
Henrik bød velkommen til det pæne fremmøde. Der blev afholdt 1 minuts stilhed for at mindes 

afdøde formand gennem mere end 30 år, Per Greve Madsen. Jens fik overrakt en erkendtlighed for 

sit bestyrelsesarbejde gennem 25 år. Kom i beretningen bl.a. ind på nuværende økonomi, den 

usædvanlige situation på energimarkedet, det gode samarbejde med K. Zinck varme. Den beskedne 

prisjustering, produktionstal m.m. blev forklaret. Beretning godkendt 

3. Det reviderede årsregnskab fremlægges af revisoren til godkendelse 
Revisor Frank Nørgaard fra Redmark fremlagde regnskabet og besvarede enkelte spørgsmål. 

Regnskabet blev godkendt 

4. Budget for indeværende driftsår fremlægges 
Frank Nørgaard fremlagde budgettet. 

5. Forslag fra bestyrelsen: Vedtægtsændring punkt 7.3 regler for indvarsling fra 

nuværende omdeling til varsling pr. sms og hjemmeside 
Efter enkelte indvendinger mod ordvalget og andre ønsker om ændringer fra fremmødte trak 

bestyrelsen forslaget. Den varslede ekstraordinære generalforsamling 13/10-22 bortfalder. 

6. Indkomne forslag 
Ingen indkomne forslag 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer: På valg Lars Henrik Nielsen, Thomas Jensen 

og Kjeld Nielsen, alle modtager genvalg 
Alle blev genvalgt uden modkandidater 

8. Valg af suppleanter 
Brian Thomsen blev genvalgt, Thomas Lyngholm ønskede ikke genvalg, Per Madsen blev nyvalgt. 

9. Valg af revisor 
Redmark blev genvalgt 

10. Eventuelt 
Der blev forespurgt om vore gasmotorer evt. kunne omstilles til andet brændstof. Besvaret med at 

der ikke vil være økonomisk fordel i det. Der blev stillet spørgsmål om forsyningssikkerhed fra K. 

Zink Varme, halm m.v. Vi har en kontrakt på levering af varme og blander os ikke i hvordan han 

afdækker sig. Der blev spurgt om vi ”snakker med” Aalborg Kommune. Vi taler med flere 

naboværker, for at være opmærksom på muligheder for at sikre forbrugerne billigst mulig varme. 

Spørgsmål omkring el blev drøftet, vi undersøger løbende mulighederne omkring f.eks. el-

patroner. 


